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Møtebok for Færder kirkelige fellesråd 

 

Møtedato: 14.03.2023 

Møtetid: kl. 18:00 

Møtested: Møterom Borgheim 

 

 

Åpningsord Sokneprest Inger M. Bore 

 

Saker 

 
 

Sak 005/23 Nøtterøy kirke - Kalk 

 

10.mars er det befaring om Nøtterøy kirke og kalk arbeid.  

 

Følgende deltar  

Akasia, Frank Erik Henriksen  

Målarkalk, Oscar Nymberg  

Mur og Mer, Hilde Berntsen  

Riksantikvaren, Inger-Marie Olsrud, Henrik Smith og Ingeborg Magerøy 

KA,  Ole Christian Torkildsen  

Tunsberg bispedømme, Michael Onsrud 

Færder kirkelige fellesråd, Brooke Bakken og Daniel Bjørnstad, Ellen Wisløff 

 

 

Informasjon gis i møte etter befaring. 

 

 

 

Forslag til vedtak: 

KF tar informasjon til orientering. 

 

 

Møtebehandling: 

Kirkevergen, driftsleder for eiendom og fellesrådsleder informerte fra befaring.  

 

Møtet startet i Nøtterøy kirke med presentasjon av alle deltagere. Deretter ble det diskutert mulige årsaker 

til at kalken har løsnet. Vedheft mellom kalk og veggen har ikke vært godt nok, og resultat er at kalkens ytre 

lag har sprekket opp og løsnet i vesentlige mengder. Blant mulige årsaker ble det diskutert material valg, 

underlag, kalk sammensetning og tekniske egenskaper, værforhold (unormalt mengder regn høst 2022 og 

store temperatur svingninger) og metoder for påføring av kalk. Fagfolk diskuterte ulike hypoteser. 

Riksantikvaren og KA informerte også om erfaringene fra Kinn kirke hvor kalken har ikke festet seg til 

kirken, og et omfattende restaureringsarbeid til 17 millioner kroner har hatt et lignende sluttresultat. I og 

med at kalk er et gammelt materiell og kan settes sammen på ulike måter, er det ikke et likt fasit svar fra en 



      

 

DEN NORSKE KIRKE 
Færder kirkelige fellesråd 

 

 

3 

 

kirke til en annen, men heller har alle kalkprosjekter en element av eksperiment i seg. Geografiske forhold 

kan også spille inn.  

 

Befaring ute. Alle deltagere tok bilder, kjente på løsnet kalk og inspiserte på nært hold. Konservatorer 

brukte mikroskop. 

 

I oppsummering konkluderte ikke gruppen om en tydelig årsak til problemet men etterspør i første omgang 

en analyse av underlaget. Dette for å vite sikkert hvilke tekniske egenskaper underlaget har, og undersøke 

hvordan nylig påført kalk har forholdt seg til underlaget. Analysen vil avklare hvordan neste stegene blir. 

 

Videre er det behov for avklaring av hvordan kirkens overflater burde behandles for reparasjon. Steinkirker 

fra middelalderen skal settes i stand til tusenårsmarkeringen av Stiklestad i 2030. Barne- og 

familiedepartementet sammen med Riksantikvaren og KA har opprustning av middelalderkirker i stein som 

felles satsing de neste årene. Erfaringene fra kalk arbeid på Nøtterøy kirke vil være interessant og relevant 

for mange middelalderkirker som nå rustes opp. Derfor vil KF jobbe for at arbeidet blir et pilotprosjekt som 

kan gi verdifullt læringsgrunnlag for andre kirker som gjør lignende arbeid. Det søkes om tilskudd for å være 

pilotprosjekt.   

 

Erfaringsmessig mener fagpersonene at det vil ta 12-24 måneder å utføre et prøveprosjekt på Nøtterøy 

kirke for å avklare videre behandlingsmetode. Dessverre innebærer dette at kirken vil måtte se slikt ut i 

overskuelig fremtid. Prøvepartier på veggene vil bli synlig, men det bør skiltes og informeres godt om hvilke 

tiltak som gjøres.  

 

Ansvar og økonomi for reparasjonsarbeid. På nåværende tidspunkt er det for tidlig å si hvilke økonomiske 

konsekvenser som kommer, og heller ikke om en eller flere av partene kan stilles til ansvar for at prosjektet 

har mislyktes. Første steget er uansett å finne ut hvorfor prosjektet ikke har gått som forventet. 

 

Prosjektet har i utgangspunktet hatt en kostnadsramme på ca 1,2 millioner kroner eks mva, hvor 

Riksantikvaren har bidratt med kr 600.000 i finansiering. 

 

 

Vedtak: 

1. KF tar informasjon til orientering. 

2. KF ber om en oppsummering som belyser våre opplevelser, forventninger om ansvarsforhold, 

etterarbeid, tidslinje og betraktninger om økonomiske konsekvenser.  

 

 

 

Sak 006/23 Årsmelding og årsregnskap 2022 

I henhold til forskriftene for økonomiforvaltning i kirkelig fellesråd skal årsregnskap fremlegges innen 22. 

februar. I følge Økonomireglement for Færder kirkelige fellesråd fastsettes årsregnskap og årsrapport av 

rådet innen 01.03. Revisor gjennomgår regnskapet og utarbeider revisjonsrapport innen 1.juni. 

 

Se omtale av regnskap i «Økonomi» kapittel i vedlagt årsmelding.  
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Kirkekontoret har avsluttet regnskapet tilstrekkelig til at resultat kan fremlegges for fellesrådet. Regnskap 

er forelagt revisor. Regnskapet er ført i samsvar med Færder kommunes økonomisystem KOSTRA 

(KOmmune-STat-RApportering), et rapporterings- og informasjonssystem med et sett av indikatorer som 

staten skal ha rapportering på. Regnskap er ført med fire hovedområder: kirkelig administrasjon, kirker, 

gravplasser og andre kirkelige formål (menighetshus, kirkemusikk, diakoni, kirkelig undervisning, 

trosopplæring og barne-og ungdomsarbeid). I 2022 er det andre året fellesrådet avslutter regnskap i 

henhold til ny økonomiforskrift for kirken, note 9 beskriver avslutningen nærmere. Fellesrådet har ansvar 

for drift av Teie kirkes barnehage og Tripp Trapp åpen barnehage. Når det gjelder separate virksomheter 

der KF har eieransvar, vises det til egne årsrapporter der også regnskapsresultater kommenteres. 

 

Som en del av tjenesteytingsavtalen yter Færder kommune tjenester til fellesrådet i forbindelse med 

årsavslutningen (lønns- og regnskapsavdelinger). De utarbeider noter, foretar avstemminger av lønn og 

mva, foretar avskrivninger og aktiveringer, og lager oppstillinger til revisor som viser regnskap og balanse. 

Også i år har kommunen bidratt til at årsregnskap leveres til riktig tid og med god kvalitet. 

 

Regnskap  

Kirkelig fellesråds økonomiske ansvar omfatter lønnsutgifter for kirkelige stillinger og gravplassansatte, 

utgifter til drift og vedlikehold av kirker og gravplasser samt administrative utgifter for 

menighetsråd/fellesråd og prestekontor. I samsvar med trossamfunnsloven er kommunen pålagt å stille 

økonomi til disposisjon ved direkte bevilgninger eller gjennom kommunal tjenesteyting. Bevilgede midler 

betraktes som rammebevilgning og disponeres av KF.   

 

 

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Færder kirkelige fellesråd godkjenner regnskap som forelagt.  

2. Resultat for 2022 disponeres slik: 

a. Kirkelig fellesråd mindreforbruk kr 80 556 avsettes til disposisjonsfond.  

b. Tripp Trapp åpen barnehage mindreforbruk kr 68 750 avsettes til Tripp Trapp 

disposisjonsfond. 

c. Teie kirkes hår og fot merforbruk kr 88 458 brukes fra Teie kirkes disposisjonsfond. 

d. Stellavtaler mindre forbruk kr 254 839 avsettes til gravplassfond.  

3. Færder kirkelige fellesråd godkjenner årsmelding for 2022.  

 

 

 

Møtebehandling: 

 

Kirkevergen presenterte årsmelding. Nytt i årets melding er et innblikk i noen av kirkens aktiviteter samt en 

tabell med statistikk for kirkelige handlinger. Fullstendig årsmelding inklusiv alle råd og utvalg gir det hele 

bildet, KFs aktivitetsoversikt viser et utsnitt.  

 

Årsmelding er et historisk dokument som viser bredden i kirkens virksomhet i Færder. 2022 har overskrift 

«Gjenåpningsåret.»  
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Det trekkes frem at resultat og fond er i henhold til vedtatt finansielle måltall. Det var tidligere vedtatt bruk 

av fondsmidler til å gå i balanse, men fondsbruk er redusert når sykepengerrefusjon og lavere enn forventet 

pensjonskostnader har til sammen gitt en bedre resultat enn forventet. Flere store kostnader/ inntekter ble 

avklart i november og desember. Det er viktig for KF å ha fondsmidler som en buffer for svingninger i 

driftsinntekter og –kostnader.  

 

I tillegg er det en grønn tråd som går gjennom arbeid i 2022. Det har vært viktig å redusere strømforbruk, 

både gjennom holdningsendring og gjennom investeringer i varmestyringssystemer, og å skifte til mer 

strømeffektive varmekilder og belysning.  

 

 

 

Vedtak: 

1. Færder kirkelige fellesråd godkjenner regnskap som forelagt.  

2. Resultat for 2022 disponeres slik: 

a. Kirkelig fellesråd mindreforbruk kr 80 556 avsettes til disposisjonsfond.  

b. Tripp Trapp åpen barnehage mindreforbruk kr 68 750 avsettes til Tripp Trapp 

disposisjonsfond. 

c. Teie kirkes hår og fot merforbruk kr 88 458 brukes fra Teie kirkes disposisjonsfond. 

d. Stellavtaler mindre forbruk kr 254 839 avsettes til gravplassfond.  

3. Færder kirkelige fellesråd godkjenner årsmelding for 2022. 

 

 

Sak 007/23 Asfaltering Nøtterøy kirkegård 

 

Mange av veiene på Nøtterøy kirkegård har behov for reparasjon. Noen av veiene ble asfaltert ifm 

utvidelsene som har blitt gjort på kirkegården, i 2002, 2016 og 2018/19. Veiene på de eldste feltene har 

akutt behov for reparasjoner. De er så dårlige at asfalten har sprukket, og det er steder der det vokser gress 

og ugress. Asfalten ble også ødelagt rundt enkelte drenerings- og vannkummer i veien, noe som gir 

utfordringer ifm brøyting på vinter og med ugress og vedlikehold på sommer. Tilstanden som den er pr i 

dag gir dessuten et visuelt dårlig inntrykk. I 2023 innhentet vi estimert pris fra anleggsfirma gjennom 

kommunens rammeavtale, og etter befaring og oppmåling av områdene som må repareres, fikk vi et tilbud 

på kr 245.000. Prisen er beregnet ut fra ca 900m2 med asfaltering. Finansiering av arbeidet foreslås 

gjennom bruk av gravplassfond. 
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Forslag til vedtak: 

 

KF bruker kr 250.000 fra disposisjonsfond for å asfaltere utvalgte veier på Nøtterøy kirkegård.  

 

 

Møtebehandling: 

 

 

 

Vedtak: 

 

KF bruker kr 250.000 fra disposisjonsfond for å asfaltere utvalgte veier på Nøtterøy kirkegård.  

 

 

Sak 008/23 Teie kirkes barnehage - Unntak for menighetsbarnehager fra krav om selvstendig 

rettssubjekt 

Tidligere saker:  

26/22 Eier av Teie kirkes barnehage og Tripp Trapp åpen barnehage  

35/22 Overgang til eget rettssubjekt – Teie kirkes barnehage  

45/22 Teie kirkes barnehage AS – Nye vedtekter, styre og prinsipper 

01/23 Teie kirkes barnehage – Opprettelse av selvstendig rettssubjekt 
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Onsdag 8. februar stilte Kjell Ingolf Roppstad (Krf) spørsmål til Tonje Brenna i Stortingets spørretime om 

menighetsbarnehager, nye rettssubjekt og KLP. 

Svaret fra Brenna var at regjeringen har innsett at overgangen til eget rettssubjekt blir vanskelig for 

menighetsbarnehager knyttet til offentlig tjenestepensjon, AFP og den lovgiving som gjelder for Den norske 

kirke.  

Regjeringen vil derfor fremme et forslag om endring i barnehageloven § 7a for menighetsbarnehager. Dette 

krever høring og behandling i Stortinget, men Brenna har presisert at det er ønskelig med en snarlig 

avklaring.   

Arbeidet med virksomhetsoverdragelse for Teie kirkes barnehage til et aksjeselskap er derfor stanset, og 

melding er sendt til styret, regnskapsfører og revisor. Fellesrådet har driftet Teie kirkes barnehage som 

tidligere i påvente av en juridisk avklaring og det vil fortsette inntil vedtak er fattet i stortinget.  

Så fort vedtak er fattet i stortinget vil en sak om oppløsning av aksjeselskapet i enhetsregisteret og 

tilbakeføring av egenkapitalen forelegges fellesrådet.  

 

 

 

Forslag til vedtak: 

Færder KF støtter at barnehagen ikke jobber videre med opprettelse av eget selvstendig rettssubjekt og 

imøteser ny sak om oppløsning av aksjeselskapet når formelle vedtak om unntak er fattet.   

 

 

Møtebehandling: 

 

 

 

Vedtak: 

Færder KF støtter at barnehagen ikke jobber videre med opprettelse av eget selvstendig rettssubjekt og 

imøteser ny sak om oppløsning av aksjeselskapet når formelle vedtak om unntak er fattet.   

 

 

Sak 009/23 Teie kirkes barnehage - Budsjett for 2023 og leieavtale med Færder kirkelig 

I forbindelse med arbeidet med å opprette Teie kirkes barnehage som et aksjeselskap fra 01.01, ble det ikke 

utarbeidet eller vedtatt budsjett for barnehagen for 2023. Jf. Tidligere sak om unntak for 

menighetsbarnehager foreslås det at barnehagen fortsetter i eie av kirkelig fellesråd, og budsjett kan nå 

vedtas. 

Budsjettforslaget er utarbeidet i tråd med kjente og antatte refusjoner fra kommunen, makspris for 

foreldrebetaling fastsatt av Stortinget, forventet lønnsøkning i løpet av året samt erfaringer fra tidligere års 

forbruk. Det er lagt inn en forventet økning på pensjonskostnader på 24 %. Det foreslås noen endringer i 

husleiekostnad, og øvrig kostnadsfordeling. Dette forklares i saken. 

Budsjettbehov er drøftet med ansatte og barnehagens samarbeidsutvalg. 

Lønnsbudsjett er foreslått på bakgrunn av 8,7 årsverk. Færder kommune refunderer kostnader til 0,5 

spesialpedagog samt 0,4 assistent til barn med spesielle behov. 

Nytt fra 2023 er at det foreslås lønnsmidler til lærling fra august. Begrunnelsen for ønsket om lærling er at 

vi vet at det å ha en lærling i barnehagen kan virke positivt på kompetanseutviklingen hos resten av 
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personalet, fordi en lærling ofte kommer inn med ny og oppdatert kunnskap. Dessuten er det positivt med 

ekstra ressurser inn i barnehagen, som kan bidra i de daglige rutinene og oppfølgingen av barna. En lærling 

kan bidra som vikar opp til 50% av arbeidstiden, så vi kan redusere litt på vikarbudsjettet vårt. Sist men ikke 

minst er det å utdanne nye fagarbeidere et viktig samfunnsansvar, og noe vi ønsker å bidra med i 

barnehagen.  

Som en del av arbeidet med overgang av barnehagen til et eget selskap, ble det utarbeidet en 

husleieavtale. Styrer og administrasjonen ser nytten av en slik avtale som tydeliggjør ansvar og 

kostnadsfordeling. I forslaget ligger at faste kostnader knyttet til drift av bygget betales av fellesrådet, og 

samtidig økes husleien tilsvarende. I husleien ligger en forventet kostnad til årlig, løpende vedlikehold og 

bruk av vaktmester. Det er også lagt inn en årlig sum til planlagt vedlikehold som skal følge en 4-årig 

vedlikeholdsplan. Dersom barnehagen ønsker å benytte vaktmester mer, eller barnehagen selv ønsker 

endringer som ikke er hjemlet i lov eller forskrift, må dette dekkes av eget budsjett.  

Videre foreslås å tydeliggjøre at kostnader, både innvendig og utvendig, knyttet til vedlikehold og 

nødvendige oppgraderinger av bygget for at det skal være i samsvar med gjeldende lov og forskrifter er 

eiers ansvar. Andre endringer som er ønsket av barnehagen må avklares med eier i forkant, og barnehagen 

må selv bære kostnadene.  

Eier har ansvar for all installasjon som er fast i bygget; for eksempel ventilasjon, varmtvannstank, toalett, 

elektriske føringer mv. Barnehagen eier selv alt løst inventar (også hvitevarer og annen elektronikk) og 

pedagogisk materiell, og må selv bekoste utskifting og evt oppgradering av disse. 

Det foreslås å avsette noe midler til barnehagens fond. Barnehagen har noen forventede kostnader knyttet 

til utskifting av inventar og utstyr som må utføres i løpet av de nærmeste årene.  

I tillegg er det viktig å opprettholde midler i fond med tanke på fremtidig pensjonsforpliktelser dersom det 

på et tidspunkt blir aktuelt å endre på barnehagens virksomhet. Dette er ikke noe som er planlagt, men 

heller et viktig tiltak for barnehagen ift. å være økonomisk ansvarlig overfor forpliktelsene som er 

opparbeidet tidligere. Som en del av forberedelsene med tanke på å etablere barnehagen som et 

selvstendig rettssubjekt, ble fremtidige forpliktelser beregnet til ca 1,5 mnok. (Beløpet er ikke en fast 

størrelse men vil endre seg basert på antall pensjonister og aktuarberegninger for forventet levetid og 

lønns- og kostnadsutvikling.) 

 

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Færder kirkelige fellesråd vedtar budsjett for Teie kirkes barnehage for 2023 som vedlagt.  

2. Færder kirkelige fellesråd vedtar husleieavtale for Teie kirkes barnehage som fremlagt.  

 

 

Møtebehandling: 

 

 

 

Vedtak: 

1. Færder kirkelige fellesråd vedtar budsjett for Teie kirkes barnehage for 2023 som vedlagt.  

2. Færder kirkelige fellesråd vedtar husleieavtale for Teie kirkes barnehage som fremlagt.  

 

 

Sak 010/23 Ungdomsarbeider stilling 
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Fra 01.05.2023 blir 25% stilling som ungdomsarbeider ledig. Fellesrådet i sak 16/22 vedtok at ved all 

ledighet skulle det vurderes om stillingen skulle tilsettes på nytt.  

 

Om stillingens innhold og aktiviteter 

Stillingen er tilknyttet til ungdomsarbeid på Nøtterøy og det er særlig aldersgruppen 16-20 som stillingen 

har aktiviteter for. Dette er en aldersgruppe som det er få tilbud for i kirkene på Nøtterøy utenom for de 

som er kormedlemmer i kirkens korskole. Ungdomsarbeider har hatt de fleste aktivitetene i Teie kirke og til 

turer i nærområdet og helgeturer lenger unna. Stillingen har vært en ekstra ressurs inn i 

konfirmantundervisning og konfirmantleir ved behov, og har vært ansvarlig for ledertrening og aktiviteter i 

tiden etter konfirmantåret.  

 

Om stillingsstørrelse 

Stillingen er 25%, og erfaringsmessig er det en liten stilling, som er utfordrende å knytte inn i annet kirkelig 

arbeid/ tverrfaglig arbeid. Antageligvis vil den som tilsettes ha dette oppdraget i tillegg til annet lønnet 

arbeid. Konsekvensen av dette er at vedkommende har lite hverdagskontakt med arbeidsgiver og 

arbeidsplass og i et stabsfellesskap. Det bør derfor vurderes om det skal tilsettes i 25% hvis det ikke kan 

kombineres med annen stilling i fellesrådet.  

Skal det kombineres med annen stilling i fellesrådet så bør total mengde kvelder/helg jobbing vurderes.  

 

Det finnes tilskuddsordninger som er både relevant og mulig å søke for støtte til prosjektstillinger/ 

prosjektarbeid. Hvis stillingen skal prioriteres bør det vurderes om det er aktuelt å søke eksterne 

samarbeidspartnere for å møtte et større behov i lokal samfunnet, herunder ved utvidet stilling gjennom 

prosjektarbeid. Særlig er dette relevant med tanke på ungdom og psykisk helse, aktive lokalt samfunn som 

skaper åpne møteplasser, og gode oppvekstsvilkår for barn og unge i Færder.  

 

Kirkevergen orienterer i møte om økonomi, om nåværende stillingens ansvarsområder, om behov, og 

mulige eksterne samarbeidspartnere.  

 

I møte vil det være diskusjon om i hvilken grad Færder KF ønsker å prioritere ungdomsarbeider stilling og 

om det er ønske om å søke eksternt samarbeid om ungdomsarbeid.  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

 

 

Møtebehandling: 

 

I møte drøftet KF om ungdomsarbeider stilling på Nøtterøy skulle videreføres, og om den skulle videreføres 

i nåværende stillingsstørrelse eller forsøkes utvidet gjennom prosjektmidler og prosjektarbeid. Det var 

enighet både om at ungdomsarbeid bør prioriteres og videreføres, og at 25% er for liten å knytte stillingen 

inn i øvrig arbeid og gi et godt stabsfellesskap rundt. Eksisterende grupper som nå har et tilbud bør 

fortsette.  
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Hvilke behov kirken ser for aldersgruppe 15-30 

KF diskuterte behov for arbeid som skal bidra til å møte noen av dagens utfordringer i kommunen for unge 

og unge voksne. Særlig gjaldt dette forebygging av ensomhet og utenforskap og et tilbud for aldersgruppen 

15-30. Kirkens sosialt arbeid ser at dette er viktige områder å jobbe med for å bidra inn i en helhetlig 

oppvekst som ikke slutter ved fylt 18 år. I tillegg ligger det i kirkens natur å være åpen for livets store 

spørsmål og stille møteplasser hvor det er lov å stille slike spørsmål. 

 

Mange av kirkens tilbud gir et supplement til tilbud fra det offentlig. Også her vil det være aktuelt å være et 

supplement og ikke en konkurrerende virksomhet.  

 

Kirkekontorets lokasjon på Borgheim er i nærheten av ungdomsskole og videregående skole, og Teie kirke 

ligger sentralt tilgjengelig på Færder nord. Forholdene ligger godt til rette for å arrangere et tilbud for 

aldersgruppen nevnt. 

 

Det vises til samarbeid mellom kirke og kommune i Bærum og Sandefjord om samtaletilbud «13-20» som 

har vokst til å bli verdifulle tilbud for eldre ungdom og unge voksne.  

 

Prosjektarbeid 

Det er flere mulige prosjekt tilskudd som er innenfor utfordringsbilde diskutert. KF er positiv til at staben 

søker på aktuelle prosjektmidler og jobber for å utvide stillingen slikt.  

 

KF ser at det både bør videreføre arbeidet som eksisterer i dag (25%) og at det vil kreve kapasitet til å 

utarbeide søknader og søke samarbeid med relevante parter. Som et forprosjekt med målsetning om en 

utvidet prosjektstilling er KF positiv til å tilsette i et halvtårs tid en som kan utarbeide konsept og jobbe det 

frem.  

 

Det kan være aktuell å søke prosjekter innenfor diakonale, undervisning og kulturelle fagfelt, og med 

aldersgrupper fra ca 15-30. Stillingsbetegnelse ungdomsarbeider kan være snevert hvis prosjektarbeid blir 

rettet mot eldre aldersgrupper, det kan være relevant å ta en vurdering på.  

 

For å ivareta den som søker tilskuddsmidler bør det være en prosjektgruppe som kan støtte og beslutte 

underveis. Noen av oppgavene til gruppen vil være å bestemme hvilke prosjekter er aktuelle å søke, 

hvordan stillingen knyttes inn i øvrig arbeid og planer, hvilket fellesskap stillingen hører til i, og slikt. I tillegg 

til kirkevergen, bør gruppe ha representanter fra ulike faggrupper som jobber med den aktuelle 

aldersgruppen, en sokneprest og en representant fra menighetsråd på Nøtterøy.  

 

 

Vedtak: 

1. KF er positiv til å utvide ungdomsarbeider stilling i perioden 01.07. frem til 31.12.23 slik at det er en 

heltidsstilling. 

2. I dette tidsrommet jobbes det med å inngå samarbeid om prosjekt arbeid, herunder også å søke 

finansiering fra andre kilder. 

3. Økte kostnader til dette estimeres til kr 350 000, og finansieres fra KFs disposisjonsfond. 
4. Følgende oppnevnes til prosjektgruppen: undervisningsleder Kristine Klemetsen, sokneprest Inger 

Bore, kateket Eivind Tjomsland Spilling, diakon Rune Jæger-Lian, leder av Teie menighetsråd Marit 



      

 

DEN NORSKE KIRKE 
Færder kirkelige fellesråd 

 

 

11 

 

Handeland, og kirkeverge Brooke Bakken. 
 

 

 

Sak 011/23 Høring - Endringer i personalreglement for Den norske kirke - tilsettingsrå 

Kirkerådet sender med dette forslag om endringer i eksisterende personalreglement for Den norske kirke. 

Endringene innebærer at det prester i fremtiden skal tilsettes i et partssammensatt utvalg i stedet for i 

bispedømmerådet. 

 

Kirkemøtet har gått inn for at det skal utarbeides et felles personalreglement for hele trossamfunnet. Det 

er et arbeid som Kirkerådet jobber med parallelt til denne saken, med sikte på behandling i Kirkemøtet 

2025.  

 

Høringsnotatet er vedlagt saken. Høringen er sendt til berørte instanser og et utvalg av menighetsrådene, 

men alle som ønsker det, kan avgi høringsuttalelse. Høringsuttalelser er offentlige etter offentleglova og vil 

bli offentliggjort på kirken.no. 

 

Høringsuttalelser sendes til Kirkerådets postmottak på e-post: post.kirkeradet@kirken.no  

 

Frist for å sende inn høringssvar er 15. april 2023. 

 

 

Færder kirkelige fellesråd er bedt om å ta stilling til om rådet skal høres om Endringer i personalreglement 

– tilsettingsråd for prester. Høringsfrist er før neste fellesrådsmøte. Hvis fellesrådet ønsker å levere 

uttalelse så kan det behandles i et ad-hoc utvalg.  

 

 

Forslag til vedtak: 

Færder kirkelige fellesråd sender / sender ikke høringsuttalelse til Kirkerådets høring om Endringer i 

personalreglement – tilsettingsråd for prester. 

 

 

Møtebehandling: 

I møte er det diskutert innhold i høringsnotat og enighet om at det sendes høringssvar. 

 

 

Vedtak: 

Færder kirkelige fellesråd sender høringsuttalelse til Kirkerådets høring om Endringer i personalreglement – 

tilsettingsråd for prester. 

 

KF gir sin tilslutning til endringer i personalreglementet – tilsettingsråd for prester slik de er presentert i 

høringsnotatet. 

KF ønsker å understreke at menighetsråd også bør involveres i utvelgelsen av hvem som skal innkalles til 

intervju, jfr. §§ 11 og 12 om utvelgelsen av kandidater.  

 

 

Sak 012/23 Hår og Fot - Budsjett 2023 

mailto:post.kirkeradet@kirken.no
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Jf. KF-sak 03/23 er Teie hår og fot vedtatt avviklet og vedtaket sier 

Fellesrådet opprettholder ikke Teie kirkes Hår og Fot salong og ber administrasjon arbeide for å legge ned 

tilbudet så snart det lar seg gjennomføre i henhold til gjeldende regelverk.  

Tilbudet blir nedlagt fra sommer 23. 

Daglig leder arbeider ut august med avvikling av driften. Frisør og fotterapeut arbeider ut juni. Kunder vil bli 

informert medio mai, slik at salongen beholder flest mulig kunder så lenge driften er i gang. 

Lønn og salgsinntekter er beregnet på bakgrunn av erfaringstall fra tidligere år. 

Det er lagt inn kostnader som er nødvendige for å opprettholde driften. 

Frisør og fotterapeut har forespurt muligheten for å leie lokalen videre og drive salongen som selvstendige 

næringsdrivende på egen risiko. Teie menighetsråd har uttalt seg positive til dette, men det må utredes 

med tanke på kostnader til strøm, maskiner, slitasje vs. husleie. Det må også undersøkes med tanke på om 

forsikringer vil være annerledes når ikke driften er «vår» - men utleie. 

Dersom det ikke blir et videre leieforhold, vil det bli inntekter med tanke på salg av utstyr. Dette er ikke lagt 

inn i budsjettet. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Budsjett for Hår og Fot for 2023 vedtas.  

 

 

Møtebehandling: 

 

 

 

Vedtak: 

Budsjett for Hår og Fot for 2023 vedtas.  

 

 

Sak 013/23 Orienteringssaker KF møte 2023.03.14 

 

Orienteringssaker:  

 

1. Introduksjon til ny eiendomsleder for bygg – Daniel Bjørnstad 

2. Teie kirkes barnehage - Hærverk - Videoovervåkning 

3. Gravplass – Henvendelse fra Bahai samfunnet om tilrettelagte gravplasser 

4. Personal. Tilsettinger, vikariater, mm.  

5. Menighet: Kirka Vår 

6. Dato for samling med gamle og nye råd til høsten 

 

 

Forslag til vedtak: 

KF tar informasjon til orientering. 

 

 

Møtebehandling: 
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1. Introduksjon til ny eiendomsleder for bygg – Daniel Bjørnstad 

 

Daniel Bjørnstad startet som ny eiendomsleder for bygg i januar. Han har bakgrunn som snekker og 

har nylig gjennomført takstmannskole. Han har personalansvar for kirketjenere og vaktmester. 

Fellesrådet ønsker ham velkommen! 

 

2. Teie kirkes barnehage - Hærverk – Videoovervåkning 

 
Teie kirkes barnehages uteområde har gjentagende ganger blitt utsatt for hærverk. Barnehagen har 

politianmeldt, men sakene har vært henlagt.  

Bilder av hærverk er vist i møte.  

Som tiltak mot dette blir det nå satt opp videoovervåkning av uteområdet rundt barnehagen. 

 

3. Gravplass   

 

a. Henvendelse fra Bahai samfunnet om tilrettelagte gravplasser.  

Bahai samfunnet har henvendt seg om mulighet for kistegraver som er retningsbestemt i 
henhold til sine gravferdsbestemmelser. Det er mulig å etablere tilrettelagte graver ved Gjervåg 
gravlund. Fungerende driftsleder tar kontakt og har en dialog om mulig løsning.  
 
Navnet minnelund skilt.  
Gravering av minneordene på navneskilt blir over tid mindre synlig og begynner å ruste. Dette 
gjelder for navnet minnelund skilt på Nøtterøy og Tjøme, i og med at det brukes samme type 
skilt. Nye skilt blir nå gravert på en annen måte som skal tåle å stå i lang tid. Eldre skilt vil ha 
behov for utskiftning før festeperioden har gått ut (erstatningsskilt laget). Økonomisk 
konsekvens av dette blir presentert i forbindelse med budsjett behandling.  

 

b. Personal. Tilsettinger, vikariater, mm.  

 

I møte er det gjennomgått hvilke stillinger er vakante pga sykefravær eller andre årsaker.  

Sommerhjelp til gravplassene er nå avklart.  

Det er søkt om prosjektmidler til en deltidsstilling knyttet til arbeid på Fredtun, i forbindelse 

med utvidelse av internasjonal gruppe tilbud. 

 

c. Menighet:  

 

Kirka Vår – digital plan for menighets virksomhet, informasjon utsettes til senere møte. 

 

Engler i Virkeligheten – Korskolens oppsetning 11.-12.mars var en suksess takket være stor 

innsats fra kormedlemmer, frivillige, kantorer og korskolens leder. To oppsetninger solgte ca. 

200 billetter hver og forestilling var godt dekket i lokal avisa med bildereportasje. 

 
d. Dato for samling med gamle og nye råd til høsten 

Til høsten er det ønskelig med et overlappingsmøte mellom gamle og nye råd og stab. Dette var 

opprinnelig foreslått onsdag 18.oktober men det er kollisjon med andre oppsatte 
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arrangementer. Samlingen flyttes til onsdag 8.november (kveld) isteden.  

 

 

 

Vedtak: 

KF tar informasjon til orientering. 

 

 
 

 

For Færder kirkelige fellesråd 

 

Brooke Bakken 

Kirkeverge 


